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      Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 23. listopadu 2015 

Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Silva Macková, doc. MgA. Blanka Chládková, 
prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D., MgA. Ondřej Vodička, 
Mgr.  Klára Viková; 

 
I. Chod fakulty: 

Ø KD zhodnotilo mimořádně úspěšný průběh Mezinárodní konference doktorských studií 
(21. až 22/11 na DIFA); bylo konstatováno, že je zarážející skutečností, že u takto významné 
mezinárodní akce na půdě fakulty je zaznamenána mizivá účast našich interních pedagogů a 
především školitelů; děkan vyslovil velké uznání a poděkování všem, kteří se podíleli na 
organizaci - zvláště Petře Riou a Radce Kunderové; KD se shodlo pro příští ročníky 
konferenci nerozšiřovat, zachovat kvalitu; prof. Kovalčuk seznámil KD s návrhem tématu 
příští konference ... „Nové cesty k herectví (a k jeho pedagogice)“; 

Ø doc. Chládková seznámila KD s průběhem jednání Rady vysokých škol (19/11, Praha); 
rozpočet VŠ bude posílen (prozatím však nikoli dorovnán), cílem pro další dva roky je 
posílení mezd ve VŠ; nový systém hodnocení a financování vědy od 2017 není jistý; návrh – 
jiný přístup k akademii věd a uměleckým vysokým školám … je třeba definovat aplikovaný 
výzkum tak, aby se do něj vešly humanitní a sociální vědy; 

Ø doc. Chládková komentovala vyhodnocení dotazníků absolventů; 
Ø doc. Chládková informovala KD o probíhající revizi smysluplnosti bilaterálních smluv 

DIFA v souvislosti s aktivitami, které jsou plánovány na příští rok; 
Ø A. Dědová informovala KD o shromažďování podkladů k OP 3V; podklady už poslala 

většina ateliérů, nyní se kompletují a připravují pro „řízenou diskusi na RKD“;  
Ø děkan stanovil termín explikační porady pro absolventské projekty Ateliéru FD (středa 

25/11 od 13.30 hod. v pracovně děkana); 
Ø A. Dědová seznámila KD s projektovým záměrem studentů DM k Plesu studentů JAMU; 

také upozornila, že se na přípravě projektu doposud podílí výhradně studenti DIFA, a to 
z důvodu nezájmu ze strany studentů manažerství HF;  

Ø doc. Hlavica připomněl jednání DR DSB v úterý 24/11 v NdB;  
Ø KD schválilo Směrnice děkana k realizaci studentské grantové soutěže na DIFA pro rok 

2016 s platností od 30. listopadu 2015; výraznou změnou v realizaci je osobní přítomnost 
řešitelů při obhajobě projektů; 

Ø D. Zarodňanská informovala KD o vyhlášení grantové výzvy DILIA pro rok 2016; tým 
Salónu 2016 (ateliér prof. Kovalčuka) již byl informován a požádán o zpracování přihlášky 
ke grantovému řízení; vedení fakulty zváží možnost přípravy dalších relevantních projektů; 

Ø tajemník akceptoval  žádost Evy Sýkorové (III. roč. bak., DM) o prodloužení otevírací 
doby školy ve středu 25/11 do 00.00 hod. z důvodu úklidu po Společenském večírku 
festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2016. 
 

II. Zahraniční oddělení: 
Ø KD odsouhlasilo zapojení DIFA do projektu Copenhagen International School of 

Performing Arts (CISPA) plánovaný na období září 2016 až září 2019; 
Ø ZO seznámilo KD s výzvou k zaslání příspěvku na konferenci ELIA bienální konference 

2016 (30/11 – 3/12 2016, Florencie); KD doporučuje prezentovat Mezinárodní konferenci 
doktorských studií 2017 DIFA; o účasti prozatím uvažuje MgA. Vodička, doc. Chládková a 
případně další; 

Ø KD nevyhovělo žádosti studentky Akadémie umení v Banské Bystrici o studijní pobyt 
na DIFA v LS 2015/2016 v rámci programu Erasmus+ z důvodu nedostatečné reciprocity 
výměny studentů obou škol; 



 
 
 
 
Divadelní fakulta Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

 
tel.: 542 591 300  http://difa.jamu.cz e-mail: difa@jamu.cz  
 

Ø KD nevyhovělo návrhu Pedagogické fakulty Universidad de Granada na spolupráci 
v rámci programu Erasmus+ z důvodu nekompatibility oborů a nedostatečné znalosti 
angličtiny jejich studentů;  

Ø ZO DIFA vypracovalo přehled plánovaných a možných výjezdů do zahraničí do konce 
roku 2016, které byly postoupeny doc. Fajnorovi k vyjádření v souvislosti s čerpáním 
prostředků z ukazatele „d“; 

Ø KD schválilo prodloužení studijního pobytu zahraničních studentek Carolin  Stiller 
(Fachhochschule Potsdam, Neměcko)  a Rita Margarida Silva Cardoso (ESD IPL Lisabon, 
Portugalsko) studujících na DIFA JAMU v rámci programu ERASMUS+ i na LS 15/16. 

III. Vnější vztahy: 
Ø KD souhlasí s vyplacením mimořádného stipendia ve výši 500,- Kč/student na pokrytí 

cestovních výloh na festival Ostravar (25. až 29/11) níže uvedeným studentům: 
ü I. roč. bak., D: Libor Brzobohatý, Lubomír Višňovec 
ü I. roč. bak., ČR: Bc. Olivka Fantúrová, Marek Slováček 
ü III. roč. bak., DV Filip Karda, Anna Kekeláková, Andrea Szopová; 

Ø KD vyhovělo žádosti o mimořádné stipendium Michele Tkáčové (III. roč. bak., DM) 
ve výši 850,- Kč - pokrytí nákladů na cestu a workshop Festivalu Divadla utlačovaných  
(26. až 28/11 Praha); 

Ø KD souhlasí s vyplacením mimořádného stipendia Anně Kekelákové (III. roč. bak., DV)  
ve výši 500,- Kč na cestovné do Divadla Drak (Hradec Králové); 

Ø KD udělilo mimořádné stipendium Evě Sýkorové (III. roč. bak., DM) a BcA. Kateřině 
Puczokové (II. roč. nav. mag., DM) ve výši 420,- Kč/studentka na pokrytí nákladů 
souvisejících s výjezdem na workshop AMU. 
 

IV. Studijní oddělení: 
Ø KD schválilo posunutí „podzimního“ termínu odevzdání diplomových prací do 15/12; 
Ø KD udělilo mimořádná stipendia na pokrytí nákladů a realizaci Společenského večírku 

SETKÁNÍ/ENCOUNTER (25/11, DIFA) těmto studentům: 
ü Barbora Rosochová (III. roč. bak., DM) ve výši 1.800,- Kč 
ü Marie Trefná (III. roč. bak., DM) ve výši 2.400,- Kč 
ü Kateřina Uhrová (III. roč. bak., DM) ve výši 7.000,- Kč 
ü Adéla Svídová (III. roč. bak., DM) ve výši 1.700,- Kč 
ü Michal Kremina (II. roč. bak., ATD) ve výši 3.000,- Kč 
ü Jan Mansfeld a Ondřej Kraus (III. roč. mag., ČH) ve výši 500,- Kč/ osoba 
ü Martin Konvička (III. roč. bak., JAZZINT) ve výši 500,- Kč. 

 
IV. DnO + Marta 

Ø děkan informoval KD o Noci divadel, která v obou budovách proběhla za velkého zájmu 
veřejnosti. 

 
 

 
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 

 


